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Infografika: Česko šplhá po žebříčku logistické 
výkonnosti, je nejlepší z regionu CEE

Nápojáři jdou na železnici
Firma PepsiCo spustila novou vlakovou linku pro přepravu 
nápojů ze svého pražského závodu do Maďarska. KMV 
zase rozšiřují kapacitu vlaků, které už šest let vozí nápoje 
na Moravu, a do konce roku se rozhodnou, jestli uvedou 
do plného provozu železniční zásobování Prahy.
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Do brownfieldů se vrací průmyslový život
Developeři i logistické a výrobní firmy stále častěji objevují 
výhody, které přináší využívání opuštěných průmyslových 
areálů. Tyto takzvané brownfieldy mívají mnohdy výhodnou 
polohu nedaleko městských center, jejich revitalizace však 
nebývá snadná a vyžaduje specifické znalosti.

Digitalizovaný organismus zásobování výroby

Jak se postarat o „drsné" vozíky

Přepravky se bez myčky neobejdou

Brno ovládnou roboti „naživo“

Logisticko-výrobní firma Emerge obsadila 
nový sklad u Boleslavi

Malé zboží s velkým nešlo, přesouváme 
ho do moderního skladu
V sortimentu české jedničky prodeje 
stavebního materiálu - Stavebnin DEK - 
se v posledních letech nakupily tisíce 
položek menšího zboží, které nabouraly 
logistiku hlavního zdroje jejích příjmů - 
velkoobjemového materiálu. Firma proto 
otevírá nový moderní sklad. „V posledních 
letech jsme dospěli к tomu, že musíme 
logistiku malého a velkého zboží oddělit,“ 
říká Tomáš Rozsíval, ředitel logistiky 
Stavebnin DEK, a v rozhovoru nastiňuje 
i řadu dalších plánů, zejména z oblasti 
digitalizace procesů.

4



Auta budeme doručovat až do domu
Logistika hotových vozů prochází výraznou 
proměnou. Aleksander Raczynski, šéf 
společnosti Gefco v ČR a SR, proto plánuje 
řadu novinek jako vstup na trh logistiky 
ojetých vozů, doručování nových aut až 
ke dveřím zákazníků a zvažuje i nabízení 
služeb, které jdou za hranice logistiky.

Chytrá parkoviště se prosazují 
i v nákladní přepravě

Vojenská mobilita pomůže dopravě
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Nové choutky mění logistiku piva
Svět piva se rychle mění. Doby, kdy se plnilo 
jen do lahví a sudů, jsou pryč. Zvýšená 
popularita plechovek, RET lahví a tankového 
piva, ale také širší sortiment přinášejí nové 
úkoly i problémy pro logistiky pivovarnických 
závodů.

Ministr dopravy chce snížit maximální 
hmotnost kamionů

Směnitelnost palet je důležitější než spory


